
Sundhedsudvalget

Til: Sundhedsministeren

Dato: 7. juni 2021

Udvalget udbeder sig ministerens besvarelse af følgende spørgsmål:

SUU alm. del

Spørgsmål 1387
Ministeren oplyste under samrådet 3/6-21 om brystkræftundersøgelser, at der ikke er
tale om nye udfordringer og problemer, men noget man har vidst siden 2015. Hvordan
er dette i overensstemmelse med tidligere sundhedsministers oplysninger på samråd
19/4-18 om brystkræftscreeninger, hvor ministeren bl.a. oplyste, at i forhold til kapacitet
har regionerne oplyst, at man ikke for nuværende er udfordret af manglende kapacitet, og
at regionerne også har oplyst, at der generelt ikke er ledige stillinger i forbindelse med
arbejdet med at foretage og vurdere brystkræftscreeninger?
Der henvises til SUU alm. del, 2017-18 svar på spm. 863.
https://www.ft.dk/samling/20171/almdel/SUU/spm/863/index.htm

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Liselott Blixt (DF).
Svar bedes sendt elektronisk til spørgeren på Liselott.Blixt@ft.dk og til lov@ft.dk.

På udvalgets vegne
Jane Heitmann
formand
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